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PROCES VERBAL

Încheiat azi, 29 iunie 2023, în cadrul şedinţei ordinară publică a Consiliului
Local al municipiului  Alba-Iulia.
 Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 772/22. 06. 2023 a Primarului
municipiului Alba Iulia, publicată în ziarul local Unirea în data de 23 iunie  2023.
 Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice. 

Marcel Jeler: ”La ședință sunt prezenți un număr de 19 consilieri.  Așadar,
ședința noastră este legal constituită.  Lipsește domnul consilier Marius Filimon și
domnul  consilier  Medrea  Petru  Gabriel.  Domnii  consilieri  au  anunțat  că  nu  vor
participa la ședința de consiliu. Domnul consilier Ioan Fulea  și domnul consilier
Raul Sebastian Tudorașcu participă la ședința de consiliu în regim de videoconfeință.
 Înainte  de  a  da  cuvântul  domnului  președinte,  vreau  să  supun  aprobării
dumneavoastră  procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului local din data de
30 mai 2023. Așadar, supun la vot procesul verbal.  Cine este pentru? Împotrivă?
Abțineri?”
  ”Fiind  supus  la  vot,  acesta  a  fost  votat cu  19  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Marean
Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Oltean  Larisa  Sabina,  Popescu
Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu Raul
Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”
 Marcel Jeler: ”De asemenea, care nu ați completat, să vă faceți declarațiile de
avere și interese ca obligațiile legale. 
 Avem o situație specială în sensul în care va trebui să alegem un președinte de
ședință pentru ședința de azi. Vă propun să alegem un nou președinte. Vă rog să
faceți propuneri.”
 Ionuț  Horșa:  ”Aș  dori  să  îl  propun  pe  domnul  Popescu  Antoniu  Emil  ca
președinte al ședinței noastre de astăzi.”

 Marcel Jeler: ”Dacă mai sunt și alte propuneri? Nu sunt. Atunci, supun la vot
propunerea d-lui Ionuț Horșa. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?”
 ”Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Marean
Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Oltean  Larisa  Sabina,  Popescu
Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu Raul
Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”
  Popescu Antoniu Emil:  ”Vă propun ca modalitate de vot a ședinței  de azi,
votul  deschis prin ridicare de mână pentru cei  prezenți  în sală și  votul prin apel



nominal pentru colegii din on line. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?”Cine este
pentru? Împotrivă? Abțineri?”
 ”Fiind  supusă  la  vot,  această  propunere  a  fost  votată cu  19  voturi  pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul, Fulea
Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel,
Marean  Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Oltean  Larisa  Sabina,
Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

Popescu Antoniu Emil: ”Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la
lucrările  şedinţei  noastre  participă: domnul  Primar  Pleșa  Gabriel,  d-na  Georgeta
Rânghet – director Direcția juridică, administrație publică locală,  dl. Daniel Stan –
director  Direcția  tehnică,   d-na  Delia  Cristescu  –  director  Direcția  de  asistență
Socială, dl. Daniel Vasile – consilier Birou elaborare contracte,  dl Mihai Pripon –
șef Birou elaborare contracte,  dl. Alexandru Damian – arhitect șef, dl. Bogin Ștefan
– șef Serviciu resurse umane-administrativ,  d-na Mihaela Petcu - consilier Serviciul
administrație  publică  locală,  juridic,  contencios,  d-na  Bucur  Beatrice  consilier
Serviciul administrație publică locală, juridic, contencios -  precum şi presa.”
 Pleșa Gabriel: ”Pe ordinea de zi avem 26 proiecte.”  
 De pe ordinea de zi au fost retrase următoarele proiecte: 
 6.  Proiect  de  hotărâre  privind  însușirea  investițiilor  realizate  în  cadrul
Proiectului „Reabilitarea și extinderea sistemelor de apă și apă uzată în județul Alba
2014-2020” și punerea la dispoziție și exploatare către operatorul regional S.C. APA
CTTA S.A. ALBA.  
 14.  Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  și  completarea  Hotărârii
Consiliului local al municipiului Alba Iulia nr. 426/2021 privind aprobarea devizului
general estimativ și aprobarea categoriilor de cheltuieli finanțate de la bugetul local
pentru Proiectul „Modernizare străzi zone de dezvoltare municipiul Alba Iulia LOT
3 – Emil Racoviță, Grigore Antipa, Petre Ispirescu, Dimitrie Bolintineanu, Simion
Mândrescu,  Alexandru  Odobescu,  Arieșului”  aprobat  la  finanțare  la  secțiunea
„Dezvoltare teritorială” – „Lucrări  publice” – în cadrul  Programului  Național  de
Investiții „Anghel Saligny”.
 Peste ordinea de zi au fost introduse trei proiecte.
 27. Proiecte de  privind aprobarea participării la finanțarea obicetivului ”Extindere
rețele electrice de distribuție pe strada Calistrat Hogaș din municipiul Alba Iulia” și
aprobarea indicatorilor tehnico- economici.
 28. Proiect de hotărâre privind aprobarea îndreptării erorii materiale strecurată în
cuprinsul Hotărârii nr. 253/2023 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia.
 29. Hotărârea Consiliului local al municipiului Alba Iulia nr. 283/2023 privind
aprobarea îndreptării erorii materiale strecurată în cuprinsul Hotărârii nr. 252/2023 a
Consiliului local al municipiului Alba Iulia.
 Supun aprobării dumneavoastră proiectul ordinii de zi cu modificările  aduse.
Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?” 
 „Fiind  supus  la  vot,  acesta  a  fost  votat cu  19  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Marean



Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Oltean  Larisa  Sabina,  Popescu
Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu Raul
Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”
 Marcel Jeler: ”Dacă vă găsiți în una din situațiile în care nu puteți lua parte la
deliberare și la adoptarea hotărârilor, fie personal, fie prin soț, soție, afini sau rude
până la gradul al patrulea inclusiv, aveți un interes patrimonial în problema supusă
dezbaterilor consiliului local, vă rog să le precizați acum.”
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”La următoarele proiecte nu voie participa la dezbatere
și la vot:
 6.  Proiect  de  hotărâre  privind  însușirea  investițiilor  realizate  în  cadrul
Proiectului „Reabilitarea și extinderea sistemelor de apă și apă uzată în județul Alba
2014-2020” și punerea la dispoziție și exploatare către operatorul regional S.C. APA
CTTA S.A. ALBA 
 7.  Proiect  de  hotărâre  privind  însușirea  investițiilor  realizate  în  cadrul
Proiectului „Extindere rețea canalizare strada Alcala de Henares – Municipiul Alba
Iulia” și punerea la dispoziție și exploatare către operatorul regional S.C. APA CTTA
S.A. ALBA 
 8. Proiect de hotărâre  privind însușirea investițiilor realizate din fonduri IID și
punerea  la  dispoziție  și  exploatare  către  operatorul  regional  S.C.  APA CTTA S.A.
ALBA.”
 Gavrilă Paven Ionela: ”La proiectul nr. 5. Proiect de hotărâre  privind alocarea
unor sume de bani Clubului Sportiv Universitatea din Alba Iulia în vederea susținerii
activității competiționale în anul 2023 nu voi participa la dezbatere și la vot.”
 Medrea  Bogdan:  ”La  proiectul  nr.  9.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea
participării la finanţarea obiectivului ”Extindere reţele electrice de distribuţie pe strada
Dorna,  din  Municipiul  Alba  Iulia”  și  aprobarea  indicatorilor  tehnico-economici   și
proiectul nr.  27. Proiect de  privind aprobarea participării  la finanțarea obicetivului
”Extindere rețele electrice de distribuție pe strada Calistrat Hogaș din municipiul Alba
Iulia” și aprobarea indicatorilor tehnico- economici, nu voi participa la dezbatere și la
vot.”
 Sergiu  Nicolae  Vârtei:  ”La  proiectul  nr.  10.   Proiect  de  hotărâre  privind
modificarea Hotărârii Consiliului local al municipiului Alba Iulia nr. 93/05.03.2021, cu
modificările și completările ulterioare,  referitoare la aprobarea proiectului ”Ansamblu
Urban cu Spații Socio-Culturale, Educative și de Locuit, Cartier Gheorghe Șincai, Alba
Iulia”, COD MYSMIS 139939 depus în cadrul Programului Operațional Regional și
înființarea Unității de Management a Proiectului, nu voi participa la dezbatere și la vot.”
 Pleșa Gabriel: ”Și acum vă prezint următoarea

         ORDINE DE ZI:

 1. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de „Cetățean de onoare - post
mortem - al municipiului Alba Iulia”domnului profesor Avram Cristea
 2.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  și
funcționare  și a statului de funcții  pentru Serviciul  de îngrijire  la domiciliu  pentru
persoane vârstnice



 3. Proiect de hotărâre privind stabilirea contribuției persoanelor vârstnice care
beneficiază de servicii de îngrijire la domiciliu
 4.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  acordării  unui  sprijin  financiar
Clubului Sportiv Unirea Alba Iulia
 5. Proiect de hotărâre  privind alocarea unor sume de bani Clubului Sportiv
Universitatea din Alba Iulia în vederea susținerii activității competiționale în anul
2023
 6.  Proiect  de  hotărâre  privind  însușirea  investițiilor  realizate  în  cadrul
Proiectului „Reabilitarea și extinderea sistemelor de apă și apă uzată în județul Alba
2014-2020” și punerea la dispoziție și exploatare către operatorul regional S.C. APA
CTTA S.A. ALBA 
 7.  Proiect  de  hotărâre  privind  însușirea  investițiilor  realizate  în  cadrul
Proiectului „Extindere rețea canalizare strada Alcala de Henares – Municipiul Alba
Iulia” și punerea la dispoziție și exploatare către operatorul regional S.C. APA CTTA
S.A. ALBA 
 8. Proiect de hotărâre privind însușirea investițiilor realizate din fonduri IID și
punerea la dispoziție și exploatare către operatorul regional S.C. APA CTTA S.A.
ALBA 
 9.  Proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  participării  la  finanţarea  obiectivului
”Extindere reţele electrice de distribuţie pe strada Dorna, din Municipiul Alba Iulia” și
aprobarea indicatorilor tehnico-economici
 10.  Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  Hotărârii  Consiliului  local  al
municipiului  Alba  Iulia nr.  93/05.03.2021,  cu  modificările  și  completările
ulterioare,  referitoare la aprobarea proiectului ”Ansamblu Urban cu Spații Socio-
Culturale,  Educative  și  de  Locuit,  Cartier  Gheorghe  Șincai,  Alba  Iulia”,  COD
MYSMIS 139939 depus în cadrul Programului Operațional Regional și înființarea
Unității de Management a Proiectului. 
 11.  Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  HCL  nr.  571/2022  privind
acordarea normei de hrană personalului poliției locale din cadrul Serviciului Poliția
Locală a municipiului Alba Iulia, începând cu data de 01 iulie 2023
 12. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea HCL nr. 534/2022
privind  stabilirea  salariilor  de  bază  pentru  funcționarii  publici  și  personalul
contractual din Aparatul de specialitate al Primarului municipiului Alba Iulia și din
serviciile publice aflate în subordinea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia,
începând cu data de 01 iulie 2023;
 13. Proiect de hotărâre privind actualizarea programului de transport  public
local de persoane pentru zona tarifară  „zona 1 municipiul Alba Iulia”
 14.  Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  și  completarea  Hotărârii
Consiliului local al municipiului Alba Iulia nr. 426/2021 privind aprobarea devizului
general estimativ și aprobarea categoriilor de cheltuieli finanțate de la bugetul local
pentru Proiectul „Modernizare străzi zone de dezvoltare municipiul Alba Iulia LOT 3
– Emil  Racoviță,  Grigore  Antipa,  Petre  Ispirescu,  Dimitrie  Bolintineanu,  Simion
Mândrescu,  Alexandru  Odobescu,  Arieșului”  aprobat  la  finanțare  la  secțiunea
„Dezvoltare  teritorială”  – „Lucrări  publice”  – în  cadrul  Programului  Național  de
Investiții „Anghel Saligny”



 15. Proiect de hotărâre privind aprobarea programului de subvenţionare a 
sterilizării câinilor cu stăpân ce aparţin rasei comune și a metişilor acestora aflaţi pe 
raza Municipiului Alba Iulia
 16. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Planului Urbanistic Zonal pentru:
,,CONSTRUIRE  LOCUINȚE  COLECTIVE  CU  SPAȚII  COMERCIALE  LA
PARTER  ȘI  PARCELARE  TEREN”  -  Municipiul  Alba  Iulia,  Strada  CALEA
MOȚILOR, Nr. 217, Județul Alba;
 17.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Planului  Urbanistic  de  Detaliu
pentru:  "DESFIINŢARE  PARŢIALĂ  LOCUINŢĂ  EXISTENTĂ  (CASĂ)  CU
EXTINDERE PE ORIZONTALĂ ŞI VERTICALĂ”  - Municipiul Alba Iulia, Strada
GHEORGHE DOJA, Nr. 119, jud. Alba;
 18.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Planului  Urbanistic  de  Detaliu
pentru: "CONSTRUIRE LOCUINTA INDIVIDUALA, ANEXE GOSPODARESTI
(FILIGORIE,  PISCINA)  SI  IMPREJMUIRE"  -   Municipiul  Alba  Iulia,  Strada
ORIZONT 8, Nr. 15, jud. Alba;
 19. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii termenului contractului
de concesiune nr.26.617/2016 încheiat între municipiul Alba Iulia și SC SERCAR
POWER SRL
 20.  Proiect  de  hotărâre  privind  propunerea  de  atribuire  prin  ordin  al
Prefectului județul Alba a cotei de 58/349 mp teren intravilan  înscris în CF.nr81524
- C1-U4  Alba Iulia cu nr.topo.736/1/1/III/a situat în Alba Iulia, str. Regina Maria
nr.9, sub apartamentul nr.1 Jud. Alba  în favoarea numitei Jurcă Angelica Elisabeta
 21.  Proiect  de  hotărâre  privind  înscrierea  dreptului  de  proprietate  al
municipiului Alba Iulia - domeniul privat asupra unui imobil (teren) situat în Alba
Iulia, str. Energiei, nr. 2A
 22. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației tehnice de actualizare
date  -  rectificare  suprafață  a  unui  imobil  (teren)  situat  în  Alba  Iulia,  str.  Vasile
Goldis, nr.2A, Bl.S1, ap.2
 23. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației cadastrale de dezlipire
asupra unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Livezii
 24. Proiect de hotărâre privind cu privire la propunerea de atribuire prin ordin
al  Prefectului  județul  Alba  a  cotei  de   8/242  mp  teren  intravilan   înscris  în
CF.nr.72905 - C1-U17  Alba Iulia cu nr. cad. 72905-C1-U17 situat în Alba Iulia, str.
Ștefan  Cel  Mare   nr.18,  Bl.CM4,  Ap.15,  Et.  3,  Jud.  Alba   în  favoarea  numitei
Ferencz-Fuge Anca Daniela – Maria.
 25. Proiect de hotărâre privind privind înscrierea dreptului de proprietate al
Municipiului Alba Iulia - domeniul privat asupra unor imobile - (terenuri) situate în
Municipiul Alba Iulia
 26.  Proiect  de  hotărâre  privind  alegerea  preşedintelui  de  şedinţă  care  va
conduce lucrările  Consiliului  local  al  municipiului  Alba Iulia în perioada iulie -
septembrie 2023
 27. Proiecte de  privind aprobarea participării la finanțarea obicetivului ”Extindere
rețele electrice de distribuție pe strada Calistrat Hogaș din municipiul Alba Iulia” și
aprobarea indicatorilor tehnico- economici.
 28. Proiect de hotărâre privind aprobarea îndreptării erorii materiale strecurată în



cuprinsul Hotărârii nr. 253/2023 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia.
 29. Hotărârea Consiliului local al municipiului Alba Iulia nr. 283/2023 privind
aprobarea îndreptării erorii materiale strecurată în cuprinsul Hotărârii nr. 252/2023 a
Consiliului local al municipiului Alba Iulia.

 
 1. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de „Cetățean de onoare - post
mortem - al municipiului Alba Iulia”domnului profesor Avram Cristea.
 Se dă cuvântul d-nei Georgeta Rânghet – director Direcția juridică administrație
publică locală – care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”   
 Georgeta Rânghet: ”Propunerea vine de la Fundația InterArt Aiud România.”
 Popescu  Antoniu  Emil:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot
proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat  cu  17  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Marean
Claudiu, Medrea Bogdan, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu
Emil, Rotar Corina,  Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan și 2 abțineri
Sandu Cornel Stelian, Tudorașcu Raul Sebastian.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 258/2023

 2.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Regulamentului  de  organizare  și
funcționare  și a statului de funcții  pentru Serviciul  de îngrijire  la domiciliu  pentru
persoane vârstnice 
 Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu – director Direcția de Asistență Socială –
care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 
  Se dă cuvântul d-nei Corina Rotar – președinte comisie - care prezintă raportul de
avizare din partea  Comisiei Consiliului local pentru activități științifice, învățământ,
cultură, sănătate, protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului.
 Corina Rotar: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”
 Delia Cristescu: ”Acest serviciu social a fost înființat în urmă cu trei ani printr-un
proiect  cu  finanțare  europeană.  Și  a  avut  sediul  la  sediul  Direcției,  pe  bulevardul
Republicii.  De  puțin  timp  a  fost  mutat  în  sediul  Centrului  de  zi  pentru  persoane
vârstnice. Trebuie din nou să facem rof-ul. Urmează ca după aprobare, dacă o să fiți de
acord cu el,  să trimitem la minister pentru relicențiere pe noua adresă.  Cu această
ocazie, schimbăm capacitatea serviciului. Trecem de la 30, așa cum a funcționat el
ultimii trei ani la 35. Și cam atâta ca și noutate. Mai avem ceva aici de precizat. Ați



văzut că anul trecut, serviciul de îngrijire la domiciliu ocupa o cameră de 45 mp din
centru. Este nevoie de această precizare pentru a se putea calcula costul serviciului.„ 
 Popescu  Antoniu  Emil:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot
proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat  cu  19  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Marean
Claudiu, Medrea Bogdan, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu
Emil,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian,
Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 259/2023

 3. Proiect de hotărâre privind stabilirea contribuției persoanelor vârstnice care
beneficiază de servicii de îngrijire la domiciliu 
 Se dă cuvântul d-nei Delia Cristescu – director Direcția de Asistență Socială –
care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate. 
 Se dă cuvântul d-nei Corina Rotar – președinte comisie - care prezintă raportul de
avizare din partea  Comisiei Consiliului local pentru activități științifice, învățământ,
cultură, sănătate, protecție socială, culte, sport, agrement, turism și protecția copilului.
 Corina Rotar: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.”
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    
 Delia  Cristescu:  ”Pentru  a  putea  stabili  contribuția  unui  serviciu social  ar  fi
trebuit să avem posibilitatea, adică un an plin să calculăm costul întâi. Costul unui
serviciu.  Noi încă nu am funcționat independent ca și locație, ca și fonduri pe acest
serviciu. Am avut multe materiale din proiect, apoi am fost în sediul Direcției. Nu am
putut calcula și nici nu avem încă un an de când funcționăm. Și atunci, ne-am raportat
la legislație. Legislația spune de foarte multă vreme că acest serviciu social trebuie
acordat contra cost cu precizarea că cei care sunt sub pensia socială minimă să aibă
gratuitate la acest serviciu. De la această valoare în sus, 1125 lei, Consiliul local anual
va stabili contribuția. Am venit cu o propunere gândindu-ne că persoanele în vârstă, la
ei nu neapărat să vorbim de sărăcie sau bogăție, am prezentat niște trepte de venituri.
Apoi, ținând cont de costul de 36 lei/oră care rezultă din legislație  și din cele trei grade
de dependență în care vârstnicii sunt încadrați când intră în acest serviciu, am prezentat
un tabel conform proiectului  pe care l-am depus.”
 Popescu Antoniu Emil: ”Este și un amendament. Am înțeles că este din partea
comisiei de buget.”
 Gavrilă Paven Ionela: ”Mulțumesc! Da. În comisia de buget am discutat mai
mult pe baza acestui proiect. Ne-am gândit la partea de procent din costul mediu lunar
de întreținere plătit  de beneficiar,  să difere puțin mai  mult  față de propunerea din



proiect,  ținând cont  și  de evoluția  veniturilor  pe care  le  au beneficiarii.  Și  atunci,
amendamentul   elaborat  împreună  cu  domnul  coleg  Sandu  vine  tocmai  pentru  a
echilibra puțin aceste contribuții. Și începem cu 1%, 2%, 4%, 8%, 12%, 20%, 35%,
50%. Peste 5000 lei ca venit, am mai introdus încă o clasă de venituri între 5000 și
7000 unde procentul să fie 75%. Iar peste 7000 să fie integral sută la sută contribuția
beneficiarilor.” 
 Popescu  Antoniu  Emil:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot
amendamentul  d-nei  consilier  Gavrilă  Paven  Ionela.  Cine  este  pentru?  Abțineri?
Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, amendamentul  a fost votat cu 19 voturi pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Marean
Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Oltean  Larisa  Sabina,  Popescu
Antoniu  Emil,  Rotar  Corina,  Sandu  Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,  Tudorașcu  Raul
Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”  
 Popescu Antoniu Emil: „Supun la vot  proiectul cu amendamentul. Cine este
pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul a fost votat cu 19 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul,  Fulea
Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel,
Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu
Antoniu  Emil,  Rotar  Corina,  Sandu  Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,  Tudorașcu  Raul
Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”
   
 S-a adoptat Hotărârea nr. 260/2023

 4.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  acordării  unui  sprijin  financiar
Clubului Sportiv Unirea Alba Iulia 
 Se dă cuvântul d-lui Ovidiu Boc – consilier proiect - care prezintă proiectul de
hotărâre precum și raportul de specialitate.   
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  nefavorabil acest proiect de hotărâre şi
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."     
 Ovidiu Boc: „Bună ziua. Sunt proiectele 4 și 5 care sunt legate împreună. Voi
prezenta în locul unui coleg. Este vorba de alocarea unor sume de 50 mii lei pentru
activități sportive, pentru deplasările care se fac și pentru echipamentele sportive.”
 Popescu Antoniu Emil: ”Este amendament depus din partea  comisiei. Vă rog.”
 Sandu Cornel Stelian: ”De ce am depus acest amendament prin care solicităm
suplimentarea sumei la 150 mii? Vă aduc aminte că noi am dat 50 mii  la o persoană
fizică, am dat 50 mii la o echipă. Iar la cel mai mare club,  pe care îl avem cu mai multe
secții, ei solicită 300 mii și noi le acordăm tot 50 mii. Trebuie să recunoaștem că nu
avem nici un criteriu să acordăm  sumele acestea. Noi nu avem niște reguli clare să
zicem la ăștia le dăm, la ăștia nu le dăm. Și atunci, care vin mai des, solicită mai des,



primește  mai  mult.  Care  nu,  nu!  Este  clubul  reprezentativ  și  are  cele  mai  multe
rezultate. Și l-am invitat pe domnul antrenor Gabi Avram să vă prezinte câte ceva din
partea clubului sau să expună câteva cuvinte despre clubul Unirea, că poate sunt colegi
care nu știu.”
 Pleșa Gabriel: ”Eu mă bucur că ați revenit la sentimente mai bune față de Clubul
Sportiv Unirea. Îmi aduc aminte ce greu mi-a fost anul trecut  să dau de două ori
finanțare. Sigur, că cererea este pe 300 mii. Eu am zis în felul următor. Era un prim pas
pentru că aveam banii aceștia. Ceilalți, va trebui  să îi dăm  la următoarea rectificare.
Nici un fel de problemă. Tot dumneavoastră îi veți vota. Dădeam suma asta și mai
intram cu o sumă după rectificarea pe care aș vrea să o facem în luna iulie. Asta una la
mână. Eu știu rezultatele clubului  și mă cunoașteți  ca susținător al sportului peste tot.
Inclusiv Clubul Sportiv Universitatea care va urma. Dar asta este problema. Și la fel și
acolo.  Sumele deocamdată din buget  alocate  sunt  acestea.  Urma să mai intrăm cu
proiectul prin care să  mai acordăm sume. Dar foarte bine. Se poate vota azi. Vom vira
ceea ce avem acum. Iar după rectificare diferența. Cam asta este ideea. Mulțumesc.”

 Ia cuvântul domnl Gabi Avram – antrenor la clubul sportiv.

Pleșa Gabriel: ”Doar atât vreau să mai spun pentru colegi. Clubul Sportiv Unirea
este la Ministerul Sportului.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Cu privire la sumă dacă îmi permiteți. Nu știu. Poate și
150 mii este puțin. Nu știu din punct de vedere al bugetului cum putem să aprobăm
acum suma respectivă. Există prevedere bugetară? Avem de unde? Nu se poate? Se
poate?”
 Pleșa Gabriel: ”50 mii sigur și îi vom și vira  restul după rectificarea din iulie.”
 Popescu  Antoniu  Emil:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot
amendamentul  de  alocare  a  sumei  de  150  mii  lei.  Cine  este  pentru?  Abțineri?
Împotrivă?”  
 ”Fiind supus la vot, amendamentul a fost votat cu 16 voturi pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul,  Câmpeanu Vlad Ioana,
Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Marean  Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana
Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel
Stelian, Stanciu Alin,  Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan și 3 abțineri Fulea Ioan,
Gavrilă Paven Ionela, Tudorașcu Raul Sebastian.”
 Popescu Antoniu Emil: ”Supun la vot proiectul cu amendamentul. Cine este
pentru? Împotrivă? Abțineri?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul a fost votat cu 19 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul,  Fulea
Ioan, Gavrilă Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț, Lupea Ioan Gabriel,
Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu
Antoniu  Emil,  Rotar  Corina,  Sandu  Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,  Tudorașcu  Raul
Sebastian, Sergiu Nicolae Vârtei, Marcela Vâlcan.”
  
 S-a adoptat Hotărârea nr. 261/2023



 Părăsește ședința domnul consilier Sandu Cornel Stelian.

Gavrilă Paven Ionela: ”La proiectul nr. 5 nu voi participa  la vot.”
 5. Proiect de hotărâre  privind alocarea unor sume de bani Clubului Sportiv
Universitatea din Alba Iulia în vederea susținerii activității competiționale în anul
2023.  
 Se dă cuvântul d-lui Ovidiu Boc – consilier proiect - care prezintă proiectul de
hotărâre precum și raportul de specialitate.   
  Se dă cuvântul doamnei Nanu Dana Elisabeta – secretar comisie -  care prezintă
raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  de  studii,  prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Nanu Dana Elisabeta: "Comisia a avizat  nefavorabil acest proiect de hotărâre şi
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

 Ovidiu Boc: ”Aici este vorba de suma de 50 mii  pentru partea de rugby. Și un
amendament cu alocarea sumei de 50 mii pentru secția de powerlifting. Și m-am uitat
un pic peste istoricul ultimelor distincții pe care le-au primit la campionate. Și chiar
este un palmares considerabil. Și mai avem și un titlu de campion european obținut
de unul dintre sportivii de la powerlifting.”
 Popescu Antoniu Emil: ”De unde vine amendamentul?”
 Pleșa Gabriel: ”Asta am vrut să spun. Eu am fost ieri la comisia de buget-
finanțe. Și îmi asum lucrul acesta. Deci, există cererea și pentru powerlifting, încă
înaintea cererii pentru rugby. În șapte. Dar sincer, am uitat de ea. Mi-am adus aminte
și m-am dus înaintea ședinței de buget, tocmai să le spun că vrem să suplimentăm
această sumă cu 50 mii. La fel se va întâmpla dacă se votează ca și în cazul Clubului
Sportiv Universitatea. Vom vira cei 50 mii. După rectificare vom vira și ceilalți 50
mii. De ce am insisitat să modific acum? Pentru că puteam să mai venim cu o sumă
luna viitoare.  Pentru  că  se  va  desfășura  săptămâna  viitoare  o  competiție  mare  –
campionatul european la Cluj, unde vor fi prezenți sportivii de la powerlifting. Și
atunci, am zis să fac propunerea comisie de buget și azi plenului. Dublarea sumei  50
– 50 mii, în condițiile în care chiar dacă nu o să putem vira toată suma acum, cealaltă
după rectificare.”
 Gavrilă  Paven  Ionela.  ”O  mențiune.  Am  văzut  că  amendamentul  nu  este
încărcat în dosarul ședinței. Dar a fost prezentat și discutat în comisia de buget. Și
doar o mențiune. Eu nu particip la vot la acest proiect.”
 Popescu Antoniu Emil: ”Nu știu dacă e cererea de la powerlifting.”
 Pleșa Gabriel:  ”Este.  Am trimis-o domnului  Belală,  dacă nu mă înșel.  Din
februarie.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Noi nu avem nici un amendament.”
 Pleșa Gabriel: ”Nu-i nimic. Propuneți un amendament unul dintre consilieri.”
 Sergiu Nicolae Vârtei:  ”Iar  solicitarea este  doar pentru rugby, nu și  pentru
powerlifting.”
 Pleșa Gabriel: ”Ok. Eu am spus înainte de plen. Am spus și înainte de ședința
de  comisie.  Dacă  considerați,  domnul  secretar,  că  este  în  regulă,  faceți  un
amendament unul dintre colegi. Nu este o problemă. Deci, cererea este din 28 aprilie.
O am aici  dacă vrea cineva să  o vadă.  Există  cererea.  Există  tot  ce  trebuie.  Am



verificat.”
 Marcel  Jeler:  ”În  regulamentul  aprobat,  puteți  să  faceți  un  amendament
acum.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Trebuie să facă cineva din comisia de buget, pentru că
doar  comisia  de  buget  înțeleg  că  a  văzut  cererea.  Adică,  noi  nu  putem face  un
amendament atâta timp cât nu am văzut solicitarea.”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Fac eu un amendament. Suplimentarea sumei cu încă
50 mii la Universitate.”
 Popescu Antoniu Emil: „Supun la vot cu amendamentul cu suplimentarea sumei
de 50 mii pentru secția de powerlifting din cadrul Clubului Sportiv Universitatea din
Alba Iulia. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, amendamentul  a fost votat cu 15 voturi pentru Bucureștean
Narcisa Ioana,   Florea Victor Paul, Fulea Ioan,  Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț,
Lupea Ioan Gabriel, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Nanu Dana Elisabeta, Oltean
Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina,  Stanciu Alin, Tudorașcu Raul
Sebastian,  Marcela Vâlcan și 2 abțineri Dumitru Nicolae Alexandru, Sergiu Nicolae
Vârtei. Doamna consilier Gavrilă Paven Ionela nu a participat la dezbatere și la vot.”
 Popescu Antoniu Emil: „Supun la vot  proiectul cu amendamentul. Cine este
pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul a fost votat  cu 16 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul,  Fulea
Ioan,   Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Marean  Claudiu,
Medrea Bogdan, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil,
Rotar Corina,  Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian,  Marcela Vâlcan și o abținere
Sergiu  Nicolae  Vârtei.  Doamna  consilier  Gavrilă  Paven  Ionela  nu  a  participat  la
dezbatere și la vot.”
  
 S-a adoptat Hotărârea nr. 262/2023 

Revine în sala de ședință domnul consilier Sandu Cornel Stelian.

 Raul  Sebastian Tudorașcu:  ”La proiectul  nr.  6,  nr.  7,  nr.  8  și  nr.  9  nu voi
participa la dezbatere și la vot.”
  6.  Proiect  de  hotărâre  privind  însușirea  investițiilor  realizate  în  cadrul
Proiectului „Reabilitarea și extinderea sistemelor de apă și apă uzată în județul Alba
2014-2020” și punerea la dispoziție și exploatare către operatorul regional S.C. APA
CTTA S.A. ALBA 
 Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică –  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul
de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local   pentru  administrarea  domeniului
public şi privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Daniel  Stan:  ”Este  vorba  despre   însușirea  investițiilor  realizate  în  cadrul



Proiectului „Reabilitarea și extinderea sistemelor de apă și apă uzată în județul Alba
2014-2020” și punerea la dispoziție și exploatare către operatorul regional S.C. APA
CTTA S.A. ALBA. Este vorba de străzi din Pâclișa, pe care trebuie să le însușim
apoi să le predăm către operator.”

Popescu  Antoniu  Emil:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot
proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  18  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Marean
Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Oltean  Larisa  Sabina,  Popescu
Antoniu  Emil,  Rotar  Corina,  Sandu  Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,   Sergiu  Nicolae
Vârtei, Marcela Vâlcan. Domnul consilier Raul Sebastian Tudorașcu nu a participat la
dezbatere și la vot.”
 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 263/2023 

  7.  Proiect  de  hotărâre  privind  însușirea  investițiilor  realizate  în  cadrul
Proiectului  „Extindere rețea canalizare strada Alcala de Henares – Municipiul Alba
Iulia” și punerea la dispoziție și exploatare către operatorul regional S.C. APA CTTA
S.A. ALBA   
 Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică –  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul
de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local   pentru  administrarea  domeniului
public şi privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Daniel Stan: ”Însușirea investițiilor realizate în cadrul  Proiectului „Extindere
rețea  canalizare  strada  Alcala  de  Henares  –  Municipiul  Alba  Iulia” și  punerea  la
dispoziție și exploatare către operatorul regional S.C. APA CTTA S.A. ALBA. Tot
așa. Având în vedere finalizarea lucrărilor, trebuie să le însușim apoi să le predăm
către operator.”   

Popescu  Antoniu  Emil:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot
proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  18  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Marean
Claudiu, Medrea Bogdan, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu
Emil,  Rotar  Corina,  Sandu  Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,   Sergiu  Nicolae  Vârtei,
Marcela  Vâlcan.  Domnul  consilier  Raul  Sebastian  Tudorașcu  nu  a  participat  la
dezbatere și la vot.” 
 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 264/2023 

 
 8. Proiect de hotărâre privind însușirea investițiilor realizate din fonduri IID și



punerea la dispoziție și exploatare către operatorul regional S.C. APA CTTA S.A.
ALBA 
 Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică –  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul
de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local   pentru  administrarea  domeniului
public şi privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

 Daniel  Stan:  ”Proiect  de  hotărâre  privind  însușirea  investițiilor  realizate  din
fonduri IID și punerea la dispoziție și exploatare către operatorul regional S.C. APA
CTTA S.A. ALBA.” 

Popescu Antoniu Emil: „Discuții dacă aveți? Nu sunt. Supun la vot  proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  18  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Marean
Claudiu, Medrea Bogdan, Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu
Emil,  Rotar  Corina,  Sandu  Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,   Sergiu  Nicolae  Vârtei,
Marcela  Vâlcan.  Domnul  consilier  Raul  Sebastian  Tudorașcu  nu  a  participat  la
dezbatere și la vot.” 
 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 265/2023 

 
 9.  Proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  participării  la  finanţarea  obiectivului
”Extindere reţele electrice de distribuţie pe strada Dorna, din Municipiul Alba Iulia” și
aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
 Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică –  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."  
 Daniel Stan: ”Aprobarea participării la finanţarea obiectivului  ”Extindere reţele
electrice  de  distribuţie  pe  strada  Dorna,  din  Municipiul  Alba  Iulia”  și  aprobarea
indicatorilor  tehnico-economici.  Valoarea  totală  a  investiției  este  de  106134,78 fără
TVA. Termenul de execuție este de 4 luni. Contribuția municipiului 53067,39 lei plus
TVA. 50%.” 

Popescu  Antoniu  Emil:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot



proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 „Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  18  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Marean
Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Oltean  Larisa  Sabina,  Popescu
Antoniu  Emil,  Rotar  Corina,  Sandu  Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,   Sergiu  Nicolae
Vârtei, Marcela Vâlcan. Domnul consilier Raul Sebastian Tudorașcu nu a participat la
dezbatere și la vot.” 
 
 S-a adoptat Hotărârea nr. 266/2023 

Daniel Stan: ”Vă rog să îmi dați voie să prezint și proiectul nr. 27.”

Medrea Bogdan: ”La proiectul nr. 27 nu voi participa la dezbatere și la vot.”
 27. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării la finanțarea obicetivului
”Extindere rețele electrice de distribuție pe strada Calistrat Hogaș din municipiul Alba
Iulia” și aprobarea indicatorilor tehnico- economici.
 Se dă cuvântul d-lui Daniel Stan – director Direcția tehnică –  care prezintă
proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Daniel Stan: ”Este vorba de extinderea rețele electrice pe strada calistrat Hogaș.”
 Popescu  Antoniu  Emil:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot
proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat  cu  18  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Marean
Claudiu,  Nanu Dana Elisabeta, Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil, Rotar
Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu Raul Sebastian, Sergiu Nicolae
Vârtei, Marcela Vâlcan. Domnul consilier Medrea Bogdan nu a participat la dezbatere
și la vot.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 267/2023 

 Popescu Antoniu Emil: ”Revenim la proiectul nr. 10 al ordinii de zi.”

Sergiu Nicolae Vârtei: ”La proiectul nr. 10 nu voi participa la dezbatere și la vot.”
 10.  Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  Hotărârii  Consiliului  local  al
municipiului  Alba  Iulia nr.  93/05.03.2021,  cu  modificările  și  completările
ulterioare,  referitoare la aprobarea proiectului ”Ansamblu Urban cu Spații Socio-
Culturale,  Educative  și  de  Locuit,  Cartier  Gheorghe  Șincai,  Alba  Iulia”,  COD
MYSMIS 139939 depus în cadrul Programului Operațional Regional și înființarea
Unității de Management a Proiectului. 



 Se dă cuvântul d-nei Crina Dumitrescu – director Direcția Programe – care
prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Crina  Dumitrescu:  ”Pentru   a  modifica  contractul  de  finanțare  cu  valoarea
neeligibilă avem nevoie de această hotărâre, care de fapt preia sumele care au fost deja
aprobate prin modificarea indicatorilor de deviz. Aveți în raportul de specialitate. În
2021 sunt 2 hotărâri care au modificat  indicatorii tehnico-economici, inclusiv valorile
acestor două investiții pentru a putea fi scoase la licitație cu actualizare de prețuri. Și
pentru  a  putea  corela  cu  contractul  de  finanțare  este  necesar  ca  să  modificăm și
hotărârea inițială de participare la acest  proiect prin modificarea valorii  neeligibile.
Deci,  în  concluzie  nu  este  nevoie  de  bani  suplimentari  ci  doar  corelare  între  trei
hotărâri.”
 Alin Stanciu: ”Vis a vis de această lucrare, puteți să ne spuneți care este stadiul
lucrărilor și procentual, cât anume din suma pentru care am luat noi împrumut  s-a
cheltuit?”
 Pleșa  Gabriel:  ”Nu am luat  împrumut.  Cu  împrumutul.  Oricum vroianm să
intervin. S-au deschis ofertele. Săptămâna viitoare urmează să facem negociere. Parcă
trei  ofertanți  sunt  cu trei  bănci.  Și  vom semna contractul.  Deci,  asta  este  faza cu
creditul. A fost timpul cel mai scurt cu putință conform legislației în vigoare. Acum, vă
rog să spuneți stadiul lucrărilor.„
 Crina Dumitrescu: ”Vis a vis de stadiul lucrărilor. După cum știți, acest contract
de finanțare se execută în principal pe două contracte. Unul încheiat cu SC Lincoln
Plus, celălalt cu Tobimar. Lincoln are în execuție acel bloc care deja se află la faza de
dotări, instalații și alte cele. Deci, cel mai târziu în luna noiembrie va fi predat  și vom
putea  în  baza  unor  criterii  și  a  unui  regulament  să  purcedem  la  ocuparea
apartamentelor. Și celălalt contract. Sunt obiective de investiții. Centru multifuncțional,
terenul de sport, locul de joacă, zone verzi și sistematizare. Terenul de sport este gata.
Centrul multifuncțional este între 30 și 40 %. Și cel care este cel mai în urmă este
sistematizarea deoarece ține de amplasarea instalațiilor electrice, utilități, gaz. Deci, în
principiu, așa cum ne-a transmis și constructorul, graficul de execuție, fizic și valoric,
nu se modifică și nu avem deocamdată temeri că acest contract nu va fi finalizat până la
finalul anului 2023. Deci, procentual, pe toate obiectivele de investiții suntem undeva la
40%.”
 Popescu  Antoniu  Emil:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot



proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  18  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Marean
Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Oltean  Larisa  Sabina,  Popescu
Antoniu  Emil,  Rotar  Corina,  Sandu  Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,  Tudorașcu  Raul
Sebastian,  Marcela Vâlcan. Domnul consilier Sergiu Nicolae Vârtei nu a participat la
dezbatere și la vot.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 268/2023 

 11.  Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  HCL  nr.  571/2022  privind
acordarea normei de hrană personalului poliției locale din cadrul Serviciului Poliția
Locală a municipiului Alba Iulia, începând cu data de 01 iulie 2023.  
  Se dă cuvântul d-lui Ștefan Bogin – șef Serviciu resurse umane-administrativ
– care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    
 Ștefan  Bogin:  ”Prin acest  proiect  propunem ca norma de hrană nr.  1 să fie
modificată de la 25 în 36, norma nr. 6 de la 32 la 48 lei/zi. Iar norma prevăzută  în anexa
12b de la cinci lei să rămână același 5 lei. Precizăm că de această normă de hrană
beneficiază toți angajații poliției locale a municipiului Alba Iulia.”
 Popescu  Antoniu  Emil:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot
proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  19  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Marean
Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,  Oltean  Larisa  Sabina,  Popescu
Antoniu  Emil,  Rotar  Corina,  Sandu  Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,  Tudorașcu  Raul
Sebastian,  Marcela Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei. ”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 269/2023 

 Părăsește ședința domnul consilier Claudiu Marean.

 12. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea HCL nr. 534/2022
privind  stabilirea  salariilor  de  bază  pentru  funcționarii  publici  și  personalul
contractual din Aparatul de specialitate al Primarului municipiului Alba Iulia și din
serviciile publice aflate în subordinea Consiliului Local al municipiului Alba Iulia,
începând cu data de 01 iulie 2023;
 Se dă cuvântul d-lui Ștefan Bogin – șef Serviciu resurse umane-administrativ –
care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.



 Bogin  Ștefan:  ”Menționăm că  suma  totală  prevăzută  în  buget  pentru  care
avem resurse este o sumă în cuantum de 37140 lei. Iar la articolul 2 avem o funcție
publică specifică de execuție de inspector protecție civilă pentru care solicităm să i
se stabilească salariul potrivit anexei la acest proiect.„
 Pleșa Gabriel:  ”Înainte  de intervenția  colegilor,  câteva cuvinte  vreau să  vă
spun. La sfârșitul anului trecut am hotărât această majorare cu 15% conform legii,
pentru care categoric, fiecare angajat al Primăriei vă mulțumește. Ce se întâmplă? La
Poliția locală, ordinea publică avem o parte din colegi care au studii superioare care
au salarizarea la nivelul studiilor superioare și o parte din colegi , pe unii îi vedeți
aici în sală prezenți,  care sunt pe studii medii. 32 dacă nu mă înșel. Sarcinile pe
ordinea publică sunt aceleași. Adică, foarte puțini dintre cei care au studii superioare
au sarcini suplimentare față de colegii care sunt  puțini ... vorbesc de șef birou care
au coordonare. De aia am zis foarte puțini.  În rest,  obligații  aceleași la diferențe
salariale destul de mari. Eu știu că studiile în mod normal și corect se plătesc. Dar,
având în vedere că se prestează aceeași muncă, așa cum am găsit și eu lucrurile și
dumneavoastră, așa s-a putut, așa a fost legislația până acum. Eu consider că trebuie
să facem un pas, nu să egalizăm, sub nici o formă. Nici nu putem altfel, așa. Dar să
reducem acest ecart  pentru că, din păcate  dânșii au rămas, și o să vă spună, că
probabil unul dintre dânșii  va vrea să vă vorbească, cu acest nivel salarial de foarte
mult timp. Efortul bugetar este echilibrat și se poate face. Am găsit această sumă și
este. Sigur, acum, și am înțeles că s-a pus problema și în comisie, și probabil se va
pune problema și azi, că există și colegi din Poliția locală de la pază, agenți de pază,
care 90% sunt pe studii  medii și că de aceea nu s-ar regăsi azi în acest proiect. Eu
am zis tocmai datorită faptului  că nu este un an ușor din nici un punct de vedere.
Nici economic, nici bugetar. Să facem un prim pas prin acest proiect ca și cei care cu
adevărat merită această suplimentare pentru că  îi găsiți în stradă, la evenimente, la
circulație, la incidente. Deci, dânșii fac cea mai grea muncă din Poliția locală. Și am
zis că merită acest lucru, să facem acest prim efort care este sustenabil ca buget și să
le dăm această sumă. Nu uit sub nici o formă nici de colegii care sunt colegi de pază.
Beneficiază și ei  ca și toți ceilalți de norma de hrană. Adică, aici este egalitate în
drepturi. De ținută, de tot ceea ce beneficiază ceilalți colegi.  Sigur, în sarcina de
pază,  sau poate greșesc,  nu este la fel  de complexă ca tot  ceea ce le cerem noi.
Acesta este adevărul. Nici ca responsabilitate, nici ca efort personal.  Nu vă spun, și
e aici domnul șef de serviciu, că nu mai putem să le dăm liberele. Pentru că atâtea
ore suplimentare fac iar legea nu ne permite din nefericire să îi plătim pentru ore
suplimentare, că le dăm numai libere. Și nu apucă să își termine concediile. Deci,
oricum nu ne ajută cu nimic. Mă rog. Asta este legislația, cu asta mergem înainte
până  vor fi vremuri mai bune.  Dar eu cred că acest pas și acest pas îl putem face. E
sustenabil și chiar merită acest lucru. Dar ca să revin la colegii agenți de pază. Am
zis așa. După ce vom face rectificarea din iulie sau din august, o să găsim și o să mă
străduiesc să găsesc banii  și pentru a intra cu data de 1 septembrie. Pentru că acest
proiect, dacă îl votăm azi va fi cu data de 1 iulie. Cu 1 septembrie și pentru dânșii.
Am zis să mergem în acești pași. Am înțeles că în comisia de buget au fost ceva
discuții. Probabil colegii or să ne spună  despre ce este vorba. Este chiar o idee de
amendament. Sigur, nu e o problemă. Poate fi discutat. Dar v-o spun. Logica pe care



am avut-o și eu și domnul șef serviciu de la resurse umane, și colegul șef serviciu de
la Poliția locală, și colegul viceprimar Popescu în subordinea căruia sunt, de a face în
primul rand acest pas. Pentru ca, cu adevarat sarcinile sunt la fel  iar diferentele,
cartul de salarizare este foarte mare.”
 Sergiu Nicolae Vartei:  „M-as fi  bucurat sa intre acest  proiect  si  in comisia
juridica. Am o intrebare. Am primit de la Sindicatul Liber Solidaritatea acea adresa
in care se mentioneaza ca se fac niste trimiteri  la niste prevederi legale pe care le-am
verificat si se pare  ca au dreptate dansii. In special cu privire la aceasta discriminare,
aceste,  in  sensul  ca  asa   cum  este  prevazut  proiectul,  neaplicandu-se  tuturor
persoanelor, ar exista o astfel de discriminare. Iar pe legea nr. 153/2017, unul dintre
principiile de la articolul 6 este tocmai principiul nediscriminarii.  Cu privire la acest
lucru as vrea sa ne elucidam. Sa ne intelegem. Nu am o problema cu proiectul in
sine. Dar atata timp cat  ni s-a atras atentia ca ar fi   discriminatoriu, vrea sa stiu
motivele  pentru care nu ar fi discriminatoriu.”
 Stefan Bogin: „Domnule consilier! La articolul 6 din legea nr. 153/2017, la
litera b, ultima teza spune clar: tratament egal cu privire la personalul bugetar care
presteaza aceeasi activitate si are aceeasi vechime in munca si in functie. Vreau sa va
spun ca din 2018, fisele de post in ceea ce priveste atributiile si responsabilitatile
politistilor locali cu studii superioare si studii medii sunt identice, sunt copy paste.
Sunt congruente. Si la atributii si la responsabilitati. Daca ne referim la articolul 6,
litera  b  se  vede  ca  prin  acest  proiect  nu  facem  altceva  decat  sa  egalizam,  sa
proportionalizam veniturile  salariale   ale  politistilor  locali,  studii  medii  cu  studii
superioare. La momentul prezent, un politist local cu studii superioare are un salar de
7581 lei iar un politist local cu studii medii 3824 lei. E mai mult decat jumatate. La
aceleasi atributii, aceleasi responsabilitati.”
 Sergiu  Nicolae  Vartei:  „Sa  inteleg  ca  dumneavoastra  interpretand  articolul
acesta sau litera b, nu luati in calcul studiile persoanei in cauza ci luati doar ...”
 Stefan Bogin: „Activitatile si responsabilitatile asumate si exercitate in mod
efectiv. Inca odata. Teza 2 din articolul 6, litera b.”
 Sergiu Nicolae Vartei: „Am inteles. Activitati, vechime si functie.”
 Plesa Gabriel: „As interveni si eu domnul consilier. Sigur ca sindicatul, asta e
datoria  sa apere drepturile  angajatilor.  Ei  fac o recomandare.  Pe de alta parte,  si
colegii care azi sunt aici si despre care se vorbeste fac parte din acelasi sindicat. Si ei
au o problema cu atat mai mare aici de diferenta salariala. Vorbesc inca odata. La
sarcinile pe care le au. Pentru ca ma intorc tot timpul la lucrul acesta. Pentru ca este
o diferenta. Repet. Intre sarcinile unui agent de paza  si a celor de la ordinea publica.
Si as vrea sa va aplecati atent asupra acestui aspect. Munca pe care o fac.”
 Nanu Dana Elisabeta: „Ieri in comisie intrebasem pe domnul Bogin, cred ca
domnul Sandu a intrebat,  care este procentul de crestere la colegi. Si cred ca ati spus
ceva de 15%. Acum ai 37000 de lei care va fi dreptul suplimentar lunar impartit la
36 de persoane, ca 36 vor fi, iasa in jur de 1000 – 1100 lei. Deci, este nitel mai mare
de 15%. Deci, per total iasa vreo 25-30%. Eu chiar fac un amendament. Nu stiu daca
dumneavoastra ati facut amendament domnul primar sau numai l-ati ...”
 Stefan Bogin: „Este un amendament in ceea ce priveste anexa la proiect. Din
eroare s-a trecut ...”



 Nanu Dana Elisabeta:  „Am inteles.  Eu nu la ala  ma refer.  Eu ma refer  la
faptul.  Asa  cum  la  punctul  4  si  5  am  antamat  niste  bani  care  vor  fi  prinsi  in
rectificarea lunii viitoare. Asa este si la Clubul Sportiv Unirea si la Universitatea sunt
prinsi niste bani care azi nu sunt prinsi in buget.
 Eu fac un amendament, ca acea propunere a dumneavoastra din 1 septembrie
sa o perfectam azi pe un procent. Adica, nu putem in cadrul aceleiasi case, ca aici nu
sunt doua case diferite. Este casa Serviciul Politia locala. In cadrul aceleiasi case, la
un copil sa ii dam o lingurita mica, la un copil sa-i dam un polonic. Din punctul meu
de vedere, eu aici vad ori alb ori negru. Si ca atare, amendamentul meu este. Am
inteles. Azi nu sunt prinsi acesti  bani.  La urmatoarea rectificare sa consideram o
crestere la linia bugetara de portar, paznic. Stiti dumneavoastra incadrarea care este.
Va si spun sumele. Sunt 50 de persoane. O crestere cu 10% inseamna, ei avand in
medie 3500 lei salar, inseamna 17500 lei. 10%. Lunar. Si cei 37 sunt lunar. Adica,
macar le dam perspectiva ca noi suntem un consiliu de onoare si votam azi chiar
daca rectificam doar luna viitoare bugetul. Multumesc frumos.”
 Plesa Gabriel: „Doamna consilier! Cu respect. Asa este. Dar sa stiti ca am zis
si  eu  inainte  lucrul  acesta.  La  mine,  cuvantul  e  cuvant.  Am zis  incepand  cu  1
septembrie. Sigur, facem demersirile. Proiect, rectificarea noastra. Dar e foarte clar.
Sunt de acord si cu ce ati zis dumneavoastra. Pana la urma decidem impreuna. Sigur
ca era pasul  urmator si  firesc. Dar v-am spus ce puteam la ora aceasta si  ce era
primordial.”
 Nanu Dana Elisabeta: „O sa il plagiez pe colegul Sergiu Vartei. Ce ati spus
mai inainte? Era scris? Vis a vis de Consiliul Judetean? Nu. Deci, as vrea sa fie scris
de azi.”
 Plesa Gabriel: „Totul se consemneaza ce vorbim aici.”
 Nanu Dana Elisabeta: „Amendament scris, domnule primar!”
 Plesa  Gabriel:  „A!  Amendament  scris!  Amendament  scris  cand?  Nu  am
inteles! Propuneti un amendament acum?”
 Nanu Dana Elisabeta: „Ati zis ca, cu siguranta se vor da cu 1 septembrie. De
asta intrebasem. Faceti un amendament la acest proiect?”
 Plesa Gabriel: „Daca se poate juridic legat de acest amendament. Sa fie un
articol 3. Ok. Nu stiu daca se poate juridic asa ceva. Daca nu, foarte clar  vom face
acest lucru. Pana la urma e vorba de un gentleman agreement. Nu? Va spun un lucru.
Sunt la fel ca si dansii oamenii mei. Oamenii mei! Oamenii pe care ii conduc. Va dati
seama ca de cand sunt in functia aceasta si sunt aici de fata toti, nimanui caruia am
putut sa ii dam un drept banesc, nu i l-am taiat ci i l-am dat. In limitele legii si cu
votul dumneavoastra.”
 Gavrila Paven Ionela: „Intr-adevar am discutat ieri destul de mult in comisia
de buget – finante legat de acest proiect. Colegii din comisie cu totii ne-am abtinut.
Avizul este nefavorabil pe acest proiect deocamdata. Cu ce propunere as vrea sa vin?
E  legata  de  partea  de  management  a  resursei  umane.  Noi  discutam aici  despre
functii.  Functiile  se  analizeaza  in  proiect.  Partea  de  fise  de  post,  acestea  sunt
atributiile  departamentului  de  resurse  umane  care  se  elaboreaza  in  functie  de
specificul  postului. Si atunci, analiza ar trebui facuta la nivel de functii, la nivelul
institutiei  in  asa fel  incat,  in acest  moment  exista  discrepante   in interiorul  unui



serviciu. Clar s-ar putea sa existe aceste discrepante la nivelul mai multor servicii din
cadrul aceleiasi institutii, ceea ce duce si la alte neconcordante si alte discriminari la
nivelul  aceleaiasi  institutii.  Eu  as  insista  pe  refacerea  proiectului  cu  avizul
sindicatului sau un punct de vedere al sindicatului care sa vina si sa sustina partea de
corelare a functiilor si  a grilelor de salarizare. Deci,  amendamentul meu  este de
amanare al acestui proiect avand in vedere aceste considerente.”
 Stefan  Bogin:  „Doamna  consilier!  Am folosit  ca  argument  fisele  postului,
identitatea pe atributii si responsabilitati pentru ca ratiunea, obiectul acestui proiect
este tocmai de a elimina singurul caz pe care il are Primaria Municipiului Alba Iulia.
Nu mai  exista  o  alta  situatie  in  care  la  nivel  institutional  pe aceleasi  atributii  si
responsabilitati sa fie date  si personalului cu studii medii si personalului cu studii
superioare.  Pentru  asta  am folosit  fisele  postului,  de  unde  rezulta  ca  activitatile
desfasurate sunt similare. Dar nu din cauza managementului resurselor umane ci din
cauza cadrului normativ, legea de organizare si functionare a Politiei locale ne obliga
ca aceste atributii si responsabilitati sa fie date  pentru personalul mediu, cu pregatire
medie si superioara intr-un mod similar, simetric. Deci, nu este atributul, competenta
noastra ci efectiv atributiile si responsabilitatile personalului sunt luate din lege. Nu
mai  exista  un  asemenea  caz  la  nivel  institutional.  Este  singurul  caz  in  care
functionarii publici cu studii superioare  si cei cu studii medii au aceleasi atributii si
responsabilitati care izvorasc din lege. Iar diferenta salariala este de 50 de procente.
De la 3824 la 7581.”
 Gavrila Paven Ionela: „In acest moment, eu nu am aceasta certitudine. Imi cer
scuze.”
 Alin  Stanciu:  „Avand  in  vedere  ca  este  aceeasi  institutie,  ca  ne-a  fost
semnalata o posibila discriminare, nu inteleg de ce, avand doua grupe principale, nu
inteleg de ce nu s-a marit la amandoua grupele salariul procentual. Iar la urmatoarea
rectificare la fel. La amandoua grupele.  Si agentii de paza si agentii de patrulare. Sa
stiti  ca si  agentii  de paza de pe institutii  au obliogatiile lor.  Corect  ca cei  de pe
patrulare  au  alte  sarcini.   Dar,  totusi,  este  o  institutie.  Intra  duverse  persoane  si
trebuie sa asigure ordinea publica. Nu inteleg de ce nu s-a facut cresterea procentuala
la ambele parti.”
 Stefan Bogin: „Sunt doua categorii diferite. Este personal contractual. Agentii
de securitate, de paza.  Iar acestia sunt functionari publici. Era normal sa avem o
prioritate.  Functionarii  publici  a  caror  atributii  si  responsabilitati  sunt  atat  de
complexe si de specifice incat nu se mai regasesc in cadrul nici unui compartiment
din structura institutiei noastre. Iar agentii de securitate, de paza, incepand cu 1 iulie
au o marire. Li se mareste norma de hrana de la 30 la 36 lei. Plus 5 lei. Deci, 41
lei/zi. Deci, vor ajunge undeva la 1240 o crestere salariala neta. Un agent de paza la
nivei institutional castiga in jur de 2300 lei net plus norma de hrana 1240. Ajunge
undeva la 3500 – 3600 lei.”
 Plesa Gabriel: „Am explicat de 100 de ori. De ce nu? Pentru ca sarcinile sunt
diferite. Pentru ca dansii sunt functioari publici, ceilalti sunt contractuali. Pentru ca,
in  prima  etapa  facem  acest  lucru  pentru  ca  sa  reusim  sa  indreptam  aceasta
inegalitate. Apoi urmeaza si celelalte. De ce sa nu facem acest prim pas invocand ca
trebuie facut si al doilea? Tot impreuna il facem si al doilea. Am spus-o. A spus-o si



doamna  consilier.  Deci,  chiar  se  aude  aici  ceea  ce  spunem.  Deci,  nu  se  pune
problema sa nu facem si acest lucru. Nu stiu. Daca asta este o pledoarie sa nu votam
azi, inteleg ca trebuie sa fie un motiv. Noi va  spunem clar si corect si o sa ii rog si
pe  dansii,  dupa  interventiile  dumneavoastra,  de  ce  facem acest  pas  acum si  cu
dansii.”
 Alin  Stanciu:  „Domnule  primar!  Sa  nu  ma  intelegeti  gresit.  Nu  este  o
pledoarie  ca nu vreau sa votez. Mi se pare corect sa facem o egalitate. Daca peste
doua luni crestem si la restul agentilor din politia locala, nici o problema. Hai sa
crestem procentual la ambele parti si pe urma crestem varianta finala peste doua luni.
Pentru ca sunt colegi in primul rand.”
 Plesa Gabriel: „Va rog sa ma credeti ca aceasta egalitate, sigur, un principiu
social  democrat  pana  la  urma,  nu  este  ok  acum.  Nu  este  corect.  Ca  da.  Exista
egalitate. Dar pana la urma exista si diferenta de sarcini si de ce i se cere omului.
Deci, inca odata. Nu inseamna ca ceilalti vor fi lasati deoparte. Pentru ca ne raman
vreo 50. Daca reusim azi cu dansii, ne raman 50 si in institutie nu mai avem aceasta
problema. Ati vazut ca norma de hrana este egala pentru toata lumea. Si chiar ati
votat-o si va multumesc. Noi nu facem diferente. Iar ceea ce a dat sindicatul, este
foarte clar. Intotdeauna sindicatul face lucrul acesta. Daca 10 insi beneficiaza de o
marire  sau  nu stiu  ce  spor,  normal  ca  cere  si  pentru  al  unsprezecelea.  E  firesc.
Aceasta este sarcina lor. Sunt membrii ai sindicatului si le reprezinta drepturile. Dar
noi  suntem niste  oameni  intelepti  si  ne  dam seama ca  acest  lucru  se  poate  face
gradual. Nu pe o perioada lunga, ci e vorba de doua luni de zile.”
 Sandu Cornel Stelian: „Cum au spus si colegele in comisie. Noi ne-am abtinut
tocmai pe acest considerent ca nu ni s-a parut echitabil ca unora sa li se rezolve
problema acum si la ceilalti promisiunea ca li se va rezolva. Dar promisiunile acestea
au mai fost si in invatamant si ca se tot marean¡u. Si trecea anul. Se proroga inca un
an. Pana la urma, acestea sunt povesti. Exact aceeasi discutie a fost si in comisie, ca
de ce nu se da procentual la toata lumea. Sa fie, in sfarsit, mai multa echitate. A venit
acum propunerea doamnei Nanu cu acel 10% pentru ceilalti. Chiar nu e echitate. Nu
se ajunge la echitate dar este un pas. Si daca ramane valabil acest amendament al
doamnei Nanu, as vrea sa se faca mentiunea ca la urmatoarea crestere, daca si cand
va fi, sa se tina cont ca acel personal, cei 50 de oameni au avut o crestere mai mica
acum decat ceilalti. Ca pana la urma, nu stiu. Mie mi se par studii egale, atributii
relativ egale. Se pot muta de la un serviciu la altul. Teoretic ...”
 Stefan Bogin: „Sunt functionari publici si personal contractual. Functionarii
publici au o gramada de interdictii si incompatibilitati.”
 Sandu Cornel Stelian: „Pai, bine! Acum imi spùneti exact ce incompatibilitate
au procurorii si judecatorii, ca de aia le trebuie pensie de 40000! Cred ca sarim un
pic  calul  daca  ma  luati  cu  incompatibilitatile  si  ca  din  cauza  asta  trebuie  marit
salariul numai la unii si la altii nu. Salariile sunt mici. 3500 cu norma de hrana. Cu
3500 cu totul, salariile nu sunt mari. Si s-ar putea sa mai fie in Primarie.”
 Nanu Dana Elisabeta: „Vreau sa mai fac o mentiune vis a vis de diferenta intre
functionari publici si personal contractual. Nu neaparat e cazul dansilor. Si va rog sa
ma contraziceti daca gresesc. Stiu ca functionarii publici au anumite constrangeri iar
personalul contractual poate activa si pe proiecte. Este corect? Nu trebuie sa uitam



aspectul acesta. Deci, imi mentin amendamentul.”
 Popescu Antoniu Emil: „Asta am vrut sa va rog. Va rog, spuneti in ce consta
amendamentul dumneavoastra!”
 Nanu Dana Elisabeta: „Deci, proiectul ramane asa cum este, respectiv suma
care este angrenata la punctul 1 si punctul 2 si majorarea cu 10%. Respectiv un fond
de 17500 la personalul contractual de pe linia paznic si ce mai e acolo, incepand cu 1
septembrie. Proiectul ramane asa cum este. Adica, suma respectiva dansilor,  cu 1
iulie. Si cu 1 septembrie ca sa putem face rectificarea.”
 Stefan Bogin: „Cei 17500 de care vorbea doamna consilier Nanu, nu exista la
ora aceasta.”
 Nanu Dana Elisabeta: „Trebuie sa rectificam.”
 Alin  Stanciu:  „Intr-un  cuvant.  Votam  acum  prin  amendament  marirea
domnilor propusi de catre dumneavoastra iar peste cateva luni, cand avem buget, le
marim in egala masura si la restul. In egala masura, salariile aferente studiilor.”
 Plesa Gabriel: „In egala masura procentual.”
 Alin Stanciu: „Atunci, haideti sa facem peste doua luni la fel. Pentru ca, cu 10
sau 15%, nu stiu daca o sa fie egale salariile. Si atunci, e corect?”
 Popescu Antoniu Emil: „Stimati consilieri locali! Haideti sa discutam cat de
cat asezat si sa aveti, va rog frumos in vedere ca aici nu putem sa propunem 10%,
15%, 25%. Trebuie sa ne incadram intr-o anumita grila. Trebuie sa ne  raportam la
ceea ce spune legea. Nu putem sa spunem ca vin si maresc cu 10% si gata! Ura si la
gara! S-ar putea sa fie nevoie, sa fie situatii in care unii sa aiba o majorare de 8.5%,
altii  de  12%.  Nu majoram la  toata  lumea.  Nu priviti  pur  matematic  ceea  ce  se
intampla aici. Pentru ca nu este matematica. Riscam, din punctul meu de vedere, sa
venim sa facem amendamente, incercand sa ii ajutam pe agentii de paza, pentru care
si eu am la fel ca si domnul primar, ferma convingere ca trebuie sa inlaturam o astfel
de inechitate, sa zic asa. Dar riscam sa ii incurcam pe dansii, pentru ca s-ar putea sa
fim opriti  la Prefectura. Pentru ca ceea ce facem aici nu este chiar cum spunem la
lege. Nu discutam aici la mica intelegere. Ba ca marim cu 10%, ba ca marim cu 15%
ca sa fie egal!Domnilor consilieri! Va rog frumos! Haideti! Ca in definitiv, in spatele
acestui proiect nu este doar un simplu calcul matematic. Sunt niste valori care au fost
aute in vedere. De aceea fost depus si amendamentul. Pentru ca au fost niste erori.
Haideti sa cumpanim lucrurile bine ca sa nu facem erori. Acesta este apelul pe care il
fac la dumneavoastra.”
 Alin Stanciu: „Dar de ce nu mergem pe un calcul simplu?”
 Popescu Antoniu Emil:  „Eu v-am explicat ca nu se poate.  Eu mi-am notat
amendamentele.”
 Nanu  Dana  Elisabeta:  „Domnule  presedinte!  Am  spus-o  clar!  Chiar  am
capacitatea cuvintelor! Fondul de 17500! Mai clar de atat, ce doriti?”
 Popescu  Antoniu  Emil:  „Eu  asta  v-am  spus.  Ca  nu  discutam  de  pura
matematica.”
 Nanu Dana Elisabeta: „Eu am explicat de unde vine suma propusa de mine.
Iar  fondul este de 17500. Am inteles ca nu puteti  depasi  o anumita linie fata de
functionarii publici din aceeasi categorie.”
 Popescu  Antoniu  Emil:  „Supun  la  vot.  Se  voteaza!  O  sa  ajungem  la



Prefectura! Daca zice ca e ok, e ok! Daca nu, se intoarce!”
 Medrea Bogdan: „O intrebare. Votul negativ din comisie, de ce a venit pana la
urma? Pentru aceasta inechitate? Riscam, exact cum zice domnul viceprimar, ca nici
acesti oameni sa nu isi ia nici macar drepturile salariale care li s-ar cuveni prin acest
proiect. Eu zic sa nu amestecam una cu alta. Ptem merge si cred ca sunteti toti de
cuvant si toata lumea vrea sa mergem pe o promisiune  ca peste doua luni de zile sa
le marim salariile si celorlalti, astfel incat sa poata beneficia de fonduri suplimentare.
Si sa nu ducem intr-un risc de nelegalitatate al acestui proiect.”
 Marcel  Jeler:  „Prin  amendamente  nu  avem  dreptul  sa  modificam  esenta
proiectului, asa cum a fost initiat.”
 Sergiu Nicolae Vartei: „Eu am o singura intrebare. Se pare ca toata lumea de
aici  e  de  acord  ca  prin  acest  proiect,  cumva  se  creeaza  o  inechitate  sau  nu  se
egalizeaza suficient.  Si atunci, intrebarea mea. Daca toti  recunoastem chestiunea
asta, nu inseamna ca este un proiect discriminatoriu? Adica, daca nu sunt cuprinse
toate categoriile din cadrul Politiei locale, nu inseamna ca discriminam? Eu inteleg
ratiunea ca trebuie sa ajungem sa fie un nivel salarial pentru toti. Doar ca acum avem
doar anumite categorii.”
 Popescu Antoniu Emil: „Prin acest proiect se urmareste o egalizare cat de cat
in ceea ce priveste  functionarii publici.  In ceea ce priveste agentii  de paza, este
vorba de o majorare a intregului corp. Acestea sunt cele doua diferente.”
 Sergiu  Nicolae  Vartei:  „Corect.  Asa  este.  Dar  atat  functionarii  publici  din
Politia locala cat si personalul contractual din Politia locala, functioneaza in cadrul
aceleiasi  institutii.  Noi acum am luat  doar o categorie din institutie pe care o ...
Incercam sa reglementam inechitatile salariale doar pentru o categorie din institutie.
Si aceasta este intrebarea mea. Nu este discriminatoriu proiectul daca am luat doar o
categorie? Pentru ca, din punctul meu de vedere, asupra acestui aspect a atras atentia
sindicatul.”
 Popescu Antoniu Emil: „Nu facea referire la agentii de paza.  Era vorba de
situatii similare din alte servicii. De exemplu, la DAS sau in alta parte.”
 Gavrila  Paven  Ionela:  „Vreau  doar  sa  se  noteze.  Imi  mentin  si  eu
amendamentul de amanare. Si daca se poate, supuneti-l la vot primul.”
 Popescu Antoniu Emil: „Evident ca acest amendament.”
 Nanu Dana Elisabeta: „Se supun in ordinea in care au fost facute.”
 Popescu Antoniu Emil:  „Se supun in ordinea logica. Prima data se supune
amnare. Dupa aceea, discutam alte amendamente.”
 Nanu Dana Elisabeta:  „Nu exista! Se supune ordinea! Cititi,  va rog,  codul
administrativ!”
 Gavrila Paven Ionela: „Din punctul meu de vedere, acest tip de proiecte ar
trebui sa fie insotite si  de prezenta cuiva din cadrul sindicatului care sa poata sa
prezinte un punct de vedere oficial.”
 Plesa Gabriel: „Sefa sindicatului lipseste dar nu ii opreste pe nimeni sa vina
adjunctul  sau asa.  Dar de ce trebuie? Daca vor, vin, daca nu, nu! Ei si-au spus
parerea! Va atrag atentia! Amanarea proiectului inseamna cel putin inca o luna ca vor
ramane la acelasi nivel de salarizare.”
 Marcela  Valcan:  „Am inteles  ca avem disponibil  suma de 37000 lei  lunar.



Atunci, eu fac urmatorul amendament. 10% sa se creasca acelor 50 de oameni de la
paza iar celorlalti sa le dam 15%. Am facut calculul. Ne incadram in 37000 cu 1
iulie. Si in septembrie, in functie de rectificarea care va avea loc, vedem daca se
poate da ceva sau nu. Si atunci, nu mai exista nici o discriminare. Vor avea cei de la
paza o marire de 10%, ceilalti 15% cu incadrarea in 37000.”
 Popescu Antoniu Emil: „15% pentru ordinea publica?”
 Plesa Gabriel: „Si 10% pentru paza. De unde stiti ca se incadreaza?”
 Marcela Valcan: „Am facut calculul acum. Sunt 86.”
 Plesa Gabriel: „Nu sunt 86. Sunt 50.”
 Marcela Valcan: „50 + 36. Daca faceti calculul, va spun ca ne incadram in
37000. Am calculat inainte.”
 Popescu Antoniu Emil: „In regula. Eu am notat amendamentul.”
 Medrea Bogdan: „Nu este tot discriminare?”
 Popescu Antoniu Emil: „Eu v-am spus ca majorarile se fac dupa lege. V-am
mai spus odata. Dar eu notez.”
 Dumitru Nicolae Alexandru: „Nu am inteles de ce ne cramponam, de ce atat
de multe discutii? Pentru ca eu nu am auzit de o companie unde, de exemplu, unde
daca la cei de pe vanzare li s-a marit salariul, cei de pe productie isi iau lucrurile si
pleaca acasa. Mai ales ca avem si promisiunea domnului primar ca in doua luni de
zile o sa putem sa facem si pentru cealalta categorie cresterile necesare. Cuvantul
discriminare nu isi avea loc aici.”
 Popescu  Antoniu  Emil:  „Alte  discutii.  Avem  trei  amendamente.  Primul
amendament pentru amanare. Al doilea amendament – amendamentul d-nei Nanu cu
10% incepand cu 1 septembrie. Al treilea amendament – amendamentul d-nei Valcan
cu  10%  crestere  la  paza  si  15%  crestere  la  ordine  publica.  Si  mai  este  si
amendamentul domnului primar. Patru amendamente. Alte discutii? Nu mai sunt. Va
rog! Daca din partea Politiei locale doreste cineva sa discute?”
 Ia cuvantul domnul Hada – angajat la Biroul circulatie pe drumurile publice.

Popescu Antoniu Emil: „Deci, primul amendament este de amanare, al doilea
este  al  domnului  primar  referitor  la  o  eroare  materiala  cu  privire  la  niste  sume.
Asadar supun la vot amendamentul d-nei consilier Gavrila Paven Ionela de amanare
a acestui proiect de hotarare. Cine este pentru? Impotriva? Abtineri?”
 ”Fiind supus la vot, amendamentul a fost votat cu 1 vot pentru amânare Gavrilă
Paven Ionela, 3 voturi împotrivă Medrea Bogdan, Nanu Dana Elisabeta, Popescu Emil
Antoniu și 14 abțineri Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea
Victor  Paul,  Fulea Ioan,  Câmpeanu Vlad Ioana,  Horșa Ionuț,  Lupea Ioan Gabriel,
Oltean Larisa Sabina,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian,  Marcela Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei.”
 Popescu  Antoniu  Emil:  ”Nu  a  trecut  acest  amendament.  Supun  la  vot
amendamentul domnului primar. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?”
 ”Fiind supus la vot, amendamentul a fost votat cu 18 voturi pentru  Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă
Paven  Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Medrea
Bogdan, Nanu Dana Elisabeta,  Oltean Larisa Sabina, Popescu Antoniu Emil,  Rotar
Corina,  Sandu  Cornel  Stelian,  Stanciu  Alin,  Tudorașcu  Raul  Sebastian,   Marcela



Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei. ”
 Popescu Antoniu Emil: ”Supun la vot amendamentul d-nei consilier Dana Nanu
Elisabeta. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?”
 Nanu Dana Elisabeta: ”Și încadrarea într-un fond de 17500 lei lunar.”
 ”Fiind supus la vot, amendamentul a fost votat cu 2 voturi pentru Nanu Dana
Elisabeta,  Bucureștean  Narcisa  Ioan,  1  vot  împotrivă  Popescu  Antoniu  Emil  și  15
abțineri   Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul, Fulea Ioan, Gavrilă Paven
Ionela,  Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Horșa  Ionuț,  Lupea  Ioan  Gabriel,  Medrea  Bogdan,
Oltean Larisa Sabina,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin, Tudorașcu
Raul Sebastian,  Marcela Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei. ”
 Popescu  Antoniu  Emil:  ”Nu  a  trecut  nici  acest  amendament.  Supun  la  vot
amendamentul d-nei consilier Marcela Vâlcan  de creștere cu 10% pentru pază și 15%
pentru ordinea publică. Aceeași condiție de a ne încadra în 37500 lei, începând cu 1
iulie.  Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?”
 ”Fiind supus la vot, amendamentul a fost votat cu 8 voturi pentru Lupea Ioan
Gabriel, Marcela Vâlcan, Corina Rotar, Oltean Sabina Larisa, Sandu Cornel Stelian,
Raul Sebastian Tudorașcu, Ioan Fulea, Alin Stanciu și 10 abțineri Bucureștean Narcisa
Ioana,  Dumitru  Nicolae  Alexandru,   Florea  Victor  Paul,  Gavrilă  Paven  Ionela,
Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț,   Medrea Bogdan, Nanu Dana Elisabeta,  Popescu
Antoniu Emil,  Sergiu Nicolae Vârtei. ”
 Dumitru Nicolae Alexandru:  ”Am încrederea și  siguranța   că  voturile  sunt
numărate foarte bine la acest proiect.”
 Popescu Antoniu Emil: ”Și eu am siguranța că cine este în stânga mea numără
foarte bine.”

 Părăsește ședința domnul consilier Ioan Fulea și domnul consilier Raul Sebastian
Tudorașcu.”

 Popescu Antoniu Emil: ”Supun la vot proiectul de hotărâre  propus de domnul
primar împreună cu amendamentul care a fost aprobat. Cine este pentru? Împotrivă?
Abțineri?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul cu amendamentul a fost votat cu 8 voturi pentru
Bărbuleț Narcisa Ioana, Medrea Bogdan, Ionuț Horșa, Câmpeanu Vlad Ioana, Dumitru
Nicolae Alexandru, Sergiu Nicolae Vârtei, Florea Victor Paul, Popescu Antoniu Emil  și
8 abțineri Gavrilă Paven Ionela,  Lupea Ioan Gabriel, Nanu Dana Elisabeta, Oltean
Larisa Sabina, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Marcela Vâlcan.”
 Pleșa Gabriel:  ”Înțeleg că nu a trecut sub nici  o formă. Nu a trecut  nici  un
amendament, nu a trecut nici proiectul. În consecință, proiectul nu trece. Am avut și
surpriza azi dimineață să aud că celălalt viceprimar și-a luat două zile de concediu fără
să mă anunțe, ceea ce îmi spune foarte multe. Stimați colegi! Continuăm lupta înainte.”
 Corina Rotar: ”Simt nevoia să intervin. Vă rog frumos să nu scoateți din context
acest vot. Proiectul a fost dificil.”
 
 Popescu Antoniu Emil: ”Vă propun să facem o pauză de zece minute.”



Popescu Antoniu Emil: ”Reluăm ședința.  Domnul consilier Ionuț Horșa participă
la ședință în regim de videoconferință. Suntem  15 consilieri.  Lipsește domnul consilier
Medrea  Bogdan,  domnul  consilier  Marius  Filimon,  domnul  consilier  Lupea  Ioan
Gabriel,  doamna  consilier  Oltean  Sabina  Larisa,  domnul  consilier  Raul  Sebastian
Tudorașcu, domnul consilier Ioan Fulea.”

 13. Proiect de hotărâre privind actualizarea programului de transport  public
local de persoane pentru zona tarifară  „zona 1 municipiul Alba Iulia”
  Se  dă  cuvântul  d-lui  Călin  Sunzuiană  –  consilier  Compartiment  transport,
liberă inițitivă – care prezintă proiectul precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Ionuț Horșa - secretar comisie – care prezintă raportul
de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local   pentru  administrarea  domeniului
public şi privat, agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Ionuț Horșa: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 
 Călin Sunzuiană: ”Bună ziua. Este vorba de modificarea liniei 116, linie care să
cuprindă  și zona Parcului Dendrologic. Propunerea este 5 microbuze de luni până
vineri și în sărbători și sâmbăta și duminica 4 curse.”
 Popescu  Antoniu  Emil:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot
proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  15  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela,
Câmpeanu Vlad Ioana, Horșa Ionuț,  Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Nanu Dana
Elisabeta,  Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,
Marcela Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei. ”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 270/2023 

 14.  Proiect  de  hotărâre  privind  modificarea  și  completarea  Hotărârii
Consiliului local al municipiului Alba Iulia nr. 426/2021 privind aprobarea devizului
general estimativ și aprobarea categoriilor de cheltuieli finanțate de la bugetul local
pentru Proiectul „Modernizare străzi zone de dezvoltare municipiul Alba Iulia LOT 3
– Emil  Racoviță,  Grigore  Antipa,  Petre  Ispirescu,  Dimitrie  Bolintineanu,  Simion
Mândrescu,  Alexandru  Odobescu,  Arieșului”  aprobat  la  finanțare  la  secțiunea
„Dezvoltare  teritorială”  – „Lucrări  publice”  – în  cadrul  Programului  Național  de
Investiții „Anghel Saligny” - proiectul este retras de pe ordinea de zi.

Părăsește ședința domnul consilier Ionuț Horșa.

 15.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  programului  de  subvenţionare  a
sterilizării câinilor cu stăpân ce aparţin rasei comune și a metişilor acestora aflaţi pe
raza Municipiului Alba Iulia
 Se  dă  cuvântul  d-lui  Vasile  Bereș   -  șef  Serviciu  gestionarea  câinilor  fără
stăpân,  piețe,  târguri  –  care  prezintă  proiectul  de hotărâre precum și  raportul  de
specialitate.



 Se  dă  cuvântul  doamnei  Gavrilă  Paven  Ionela  –  președinte  comisie  -   care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze
economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
 Gavrilă Paven Ionela: "Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."    
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică locală,  juridică şi  disciplină,  relaţii  cu publicul,  probleme ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”   
 Vasile Bereș: ”Proiectul se referă la subvenționarea programului de sterilizare a
câinilor  fără  stăpân.  Un proiect  pe  care  l-am mai  derulat  și  este  benefic  în  urma
rezultatelor  obținute.  Ca  și  noutate,  alături  de  noi  vine  și  o  asociație  care  achită
contravaloarea microcipării, carnetelor de sănătate și introducerea în baza de date  a
animalelor pe care dorim să le sterilizăm.”
 Popescu  Antoniu  Emil:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot
proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  14  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela,
Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Marean  Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Marcela
Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei. ”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 271/2023   

 16. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Planului Urbanistic Zonal pentru:
,,CONSTRUIRE  LOCUINȚE  COLECTIVE  CU  SPAȚII  COMERCIALE  LA
PARTER  ȘI  PARCELARE  TEREN”  -  Municipiul  Alba  Iulia,  Strada  CALEA
MOȚILOR, Nr. 217, Județul Alba;
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul
de hotărâre precum și raportul de specialitate.

Alexandru Damian: ”Acest proiect a primit aviz nefavorabil. Este același proiect
care  a  intrat  pe ordinea de zi  acum doua luni.  Nu a  fost  adusă  nici  o  modificare
proiectului față de varianta inițială. Prin proiect se propune parțial modificarea zonei
funcționale din zonă de locuințe individuale în zonă de locuințe colective, cu regim de
înălțime de la P + 1 + mansardă  la P  + 3.”
 Popescu  Antoniu  Emil:  „Discuții  dacă  mai  aveți?  Nu  sunt.  Supun  la  vot
proiectul. Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 6 voturi pentru Câmpeanu Vlad
Ioana, Florea Victor Paul,  Sergiu Nicolae Vârtei, Medrea Bogdan, Popescu Antoniu
Emil, Gavrilă Paven Ionela, 1 vot împotrivă  Dumitru Nicolae Alexandru  și 7 abțineri
Bucureștean Narcisa Ioana,  Marean Claudiu,  Nanu Dana Elisabeta,  Rotar Corina,
Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Marcela Vâlcan. ”



 17.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Planului  Urbanistic  de  Detaliu
pentru:  "DESFIINŢARE  PARŢIALĂ  LOCUINŢĂ  EXISTENTĂ  (CASĂ)  CU
EXTINDERE PE ORIZONTALĂ ŞI VERTICALĂ”  - Municipiul Alba Iulia, Strada
GHEORGHE DOJA, Nr. 119, jud. Alba;
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul
de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  d-lui   Dumitru  Nicolae  Alexandru  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică,
realizarea lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea
monumentelor istorice şi de arhitectură.
 Dumitru  Nicolae  Alexandru:  ”Comisia   a  avizat  favorabil  acest  proiect  de
hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

Alexandru Damian: ”Suntem pe strada Gheorghe Doja. Prin proiect se propune
desființarea parțială a unei locuințe existente și extinderea pe orizontală și verticala.”
 Popescu Antoniu Emil: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  14  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela,
Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Marean  Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Marcela
Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei. ”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 272/2023   

 18.  Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  Planului  Urbanistic  de  Detaliu
pentru: "CONSTRUIRE LOCUINTA INDIVIDUALA, ANEXE GOSPODARESTI
(FILIGORIE,  PISCINA)  SI  IMPREJMUIRE"  -   Municipiul  Alba  Iulia,  Strada
ORIZONT 8, Nr. 15, jud. Alba;
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Damian – arhitect șef  -   care prezintă proiectul
de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se  dă  cuvântul  d-lui   Dumitru  Nicolae  Alexandru  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei Consiliului local  de organizare şi dezvoltare urbanistică,
realizarea lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea
monumentelor istorice şi de arhitectură.
 Dumitru  Nicolae  Alexandru:  ”Comisia   a  avizat  favorabil  acest  proiect  de
hotărâre și  nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.” 

Alexandru Damian: ”Suntem pe strada Orizont 8. În comisie au fost 4 voturi
favorabile și un vot nefavorabil. A fost o condiție. A fost prezentată filigoria și piscina.
În ședința de consiliu vă prezint planșa finală.”
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”A intrat în vigoare legea pentru care nu se mai necesită
autorizatie de construire pentru filigorie?”
 Alexandru Damian: ”Nu.”
 Popescu Antoniu Emil: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”



 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  14  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela,
Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Marean  Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Marcela
Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei. ”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 273/2023  

 19. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii termenului contractului
de concesiune nr.26.617/2016 încheiat între municipiul Alba Iulia și SC SERCAR
POWER SRL
 Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon – șef Serviciul contracte, patrimoniu -  care
prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul de specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi  privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Mihai  Pripon:  ”Prin  acest  proiect  vă  propunem  prelungirea  termenului
contractului de închiriere încheiat între Municipiul Alba Iulia și SC Sercar POWER
SRL. Acum câteva zile ne-au transmis extrasul CF. Sperăm ca în cel mai scurt timp să
vă prezentăm un nou proiect.”
 Popescu Antoniu Emil: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  14  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela,
Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Marean  Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Popescu Antoniu Emil,  Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Marcela
Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei. ”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 274/2023
  
 20. Proiect de hotărâre privind propunerea de atribuire prin ordin al Prefectului
județul Alba a cotei de 58/349 mp teren intravilan  înscris în CF.nr81524 - C1-U4  Alba
Iulia  cu  nr.topo.736/1/1/III/a  situat  în  Alba  Iulia,  str.  Regina  Maria  nr.9,  sub
apartamentul nr.1 Jud. Alba  în favoarea numitei Jurcă Angelica Elisabeta
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef  Serviciul public comunitar pentru
cadastru și  agricultură -  care prezintă  proiectul  de hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului local   pentru administrarea domeniului public şi  privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru Nicola: ”Atribuirea prin ordin al Prefectului  a cotei de 58/349 mp



proprietar Statul Român, teren intravilan  situat în Alba Iulia, Str. Regina Maria nr. 9,
în favoarea numitei Jurcă Angelica Elisabeta.”
 Popescu Antoniu Emil: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  14  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela,
Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Marean  Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Marcela
Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei. ”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 275/2023 

 21.  Proiect  de  hotărâre  privind  înscrierea  dreptului  de  proprietate  al
municipiului Alba Iulia - domeniul privat asupra unui imobil (teren) situat în Alba
Iulia, str. Energiei, nr. 2A
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef  Serviciul public comunitar pentru
cadastru și  agricultură -  care prezintă  proiectul  de hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi  privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru  Nicola:  ”O  documetație  de  înscriere  a  dreptului  de  proprietate  a
municipiului  Alba  Iulia,  domeniul  privat,  asupra  unui  imobil  din  Alba  Iulia,  str.
Energiei, nr. 2A.”
 Popescu Antoniu Emil: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  14  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela,
Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Marean  Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Marcela
Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei. ”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 276/2023 

 22. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației tehnice de actualizare
date  -  rectificare  suprafață  a  unui  imobil  (teren)  situat  în  Alba  Iulia,  str.  Vasile
Goldis, nr.2A, Bl.S1, ap.2
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef  Serviciul public comunitar pentru
cadastru și  agricultură -  care prezintă  proiectul  de hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi  privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.



 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru  Nicola:  ”O documetație  de  actualizare.  Este  vorba de  rectificarea
suprafeței de la 12 la 14 mp. Pe acest teren sunt edificate construcții de 14 mp.”
 Popescu Antoniu Emil: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  14  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela,
Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Marean  Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Marcela
Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei. ”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 277/2023 

 23. Proiect de hotărâre privind însușirea documentației cadastrale de dezlipire
asupra unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Livezii
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef  Serviciul public comunitar pentru
cadastru și  agricultură -  care prezintă  proiectul  de hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi  privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru Nicola: ”Avem o documentație de dezmembrare a unui imobil de pe
strada Livezii.”
 Popescu Antoniu Emil: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  14  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela,
Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Marean  Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Marcela
Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei. ”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 278/2023 

 24. Proiect de hotărâre privind cu privire la propunerea de atribuire prin ordin
al  Prefectului  județul  Alba  a  cotei  de   8/242  mp  teren  intravilan   înscris  în
CF.nr.72905 - C1-U17  Alba Iulia cu nr. cad. 72905-C1-U17 situat în Alba Iulia, str.
Ștefan  Cel  Mare   nr.18,  Bl.CM4,  Ap.15,  Et.  3,  Jud.  Alba   în  favoarea  numitei
Ferencz-Fuge Anca Daniela – Maria.
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef  Serviciul public comunitar pentru
cadastru și  agricultură -  care prezintă  proiectul  de hotărâre  precum și  raportul  de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din



partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi  privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Alexandru Nicola: ”O propunere de atribuire prin ordin al prefectului.”
 Popescu Antoniu Emil: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  14  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela,
Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Marean  Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Marcela
Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei. ”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 279/2023 

 25. Proiect de hotărâre privind privind înscrierea dreptului de proprietate al
Municipiului Alba Iulia - domeniul privat asupra unor imobile - (terenuri) situate în
Municipiul Alba Iulia
 Se dă cuvântul d-lui Alexandru Nicola – șef  Serviciul public comunitar pentru
cadastru și  agricultură -  care prezintă proiectul de hotărâre precum și  raportul de
specialitate.
 Se dă cuvântul domnului Medrea Bogdan  –  care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei Consiliului local  pentru administrarea domeniului public şi privat,
agricultură a avizat favorabil acest proiect de hotărâre.
 Medrea Bogdan: ”Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre și nu avem
obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”
 Popescu Antoniu Emil: „Discuții dacă mai aveți? Nu sunt. Supun la vot proiectul.
Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?”
 ”Fiind  supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat cu  14  voturi  pentru Bucureștean
Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul,  Gavrilă Paven Ionela,
Câmpeanu  Vlad  Ioana,  Marean  Claudiu,  Medrea  Bogdan,  Nanu  Dana  Elisabeta,
Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,  Marcela
Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei. ”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 280/2023 

 26.  Proiect  de  hotărâre  privind  alegerea  preşedintelui  de  şedinţă  care  va
conduce lucrările  Consiliului  local  al  municipiului  Alba Iulia în perioada iulie -
septembrie 2023
 Se  dă  cuvântul  d-nei  Georgeta  Rânghet  –  director  Direcția  juridică,
administrație publică locala – care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul
de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier Sergiu Nicolae Vârtei  – secretar comisie  - care
prezintă raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie
publică locală,  juridică şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme ale  minorităţilor,



apărarea  ordinii  publice,  respectarea  drepturilor  şi  libertăţilor  cetăţeneşti a  avizat
favorabil acest proiect de hotărâre.
 Sergiu Nicolae Vârtei: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre și
nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”   

Marcel Jeler: ”Vă rog să faceți propuneri.”
 Sandu Cornel Stelian: ”Îl propun pe domnul consilier Marius Filimon.”

Popescu Antoniu Emil:  ”Dacă  mai  sunt  și  alte  propuneri?  Nu sunt,  atunci
supus  la  vot  proiectul  cu  propunerea  făcută  de  domnul  consilier  Sandu  Cornel
Stelian. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul cu propunerea a fost votat   cu 14 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul,  Gavrilă
Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Nanu Dana
Elisabeta,  Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,
Marcela Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei. ”

S-a adoptat Hotărârea nr. 281/2023 

 28. Proiect de hotărâre privind aprobarea îndreptării erorii materiale strecurată în
cuprinsul Hotărârii nr. 253/2023 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia.
 Se  dă  cuvântul  d-nei  Georgeta  Rânghet  –  director  Direcția  juridică,
administrație publică locala – care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul
de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”   

Georgeta Rânghet: ”Este vorba de îndreptare eroare materială. A fost într-o
ședință extraordinară. Este vorba de plata contribuției la Fondul IID.„

Popescu Antoniu Emil: ”Discuții? Nu sunt, atunci supun la vot proiectul. Cine
este pentru? Împotrivă? Abțineri?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul cu propunerea a fost votat   cu 14 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul,  Gavrilă
Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Nanu Dana
Elisabeta,  Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,
Marcela Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei. ”

S-a adoptat Hotărârea nr. 282/2023 

 29. Hotărârea Consiliului local al municipiului Alba Iulia nr. 283/2023 privind
aprobarea îndreptării erorii materiale strecurată în cuprinsul Hotărârii nr. 252/2023 a
Consiliului local al municipiului Alba Iulia.
 Se  dă  cuvântul  d-nei  Georgeta  Rânghet  –  director  Direcția  juridică,



administrație publică locala – care prezintă proiectul de hotărâre precum și raportul
de specialitate.
 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudorașcu – președinte comisie  -
care  prezintă  raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru
administraţie  publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme ale
minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti a
avizat  favorabil acest proiect de hotărâre.
 Raul Sebastian Tudorașcu: ”Comisia a avizat  favorabil  acest proiect de hotărâre
și nu avem obiecțiuni în privința adoptării acestuia.”   

Georgeta Rânghet: ”La fel. Aceeași eroare dar pentru altă stradă.”
Popescu Antoniu Emil: ”Discuții? Nu sunt, atunci supun la vot proiectul. Cine

este pentru? Împotrivă? Abțineri?”
 ”Fiind supus la vot, proiectul cu propunerea a fost votat   cu 14 voturi pentru
Bucureștean Narcisa Ioana, Dumitru Nicolae Alexandru,  Florea Victor Paul,  Gavrilă
Paven Ionela, Câmpeanu Vlad Ioana, Marean Claudiu, Medrea Bogdan, Nanu Dana
Elisabeta,  Popescu Antoniu Emil, Rotar Corina, Sandu Cornel Stelian, Stanciu Alin,
Marcela Vâlcan, Sergiu Nicolae Vârtei. ”

S-a adoptat Hotărârea nr. 283/2023 
 

 
  Diverse 
  1.  Popescu  Antoniu  Emil: ”La  Diverse  avem  raportul  de  deplasare  nr.
66903/7. 06. 2023,  a unei delegații a Primăriei Municipiului Alba Iulia  în orașul
Fontainebleau  din Franța.”
 2.  Pleșa  Gabriel: ”Mai  avem o  adresă  cu  nr.  73799/21.  06.  2023  pentru
proiectul cu banii pentru  CS Unirea. Proiectul nr. 4.”
 Medrea Petru Gabriel: ”Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu sunt, declar şedinţa
închisă.”

Alba Iulia,  29 iunie 2023

           PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                        SECRETAR general
                        Consilier                                                     Marcel Jeler 
                     Emil Antoniu Popescu

 


